
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr LXV/2024
z sesji w dniu 28 lutego 2024 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:07 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków

Obecni:

l. Dariusz Dobija
2. Mirosław Goliszewski

3. Dariusz Kanik

4. Krzysztof Krajewski
5. Antoni Kufel
6. Marcin Kwiatek
7. Elżbieta Lenda
8. Bożena Maślanka

9. Małgorzata Olma
10. Katarzyna Seneta
11. Marcin Stawinoga
12. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie LXV sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący otworzył LXV sesję Rady Gminy Wilkowice, po czym przedstawił informację
o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

W następnej kolejności Przewodniczący powitał wszystkich zebranych:
Zastępcę Wójta Gminy Wilkowice P. M. Mrówkę,
radnych Rady Gminy Wilkowice,
radnego Rady Powiatu P. A. Caputę,
Sekretarza Gminy P. A. Raszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy P. A. Kastelik,
informatyka P. A. Dyka, który czuwa nad sprawnym działaniem naszego systemu,
P. M. Lempart odpowiedzialną za protokół z sesji.

Przewodniczący stwierdził, na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec
ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji - //sto obecności stanowi zatącznik nr l do protokołu.
(nieobecni: Robert Kudzia, Marcin Stawinoga, Adam Bysko).

Następnie Przewodniczący poinformował, że w dniu wczorajszym dotarła do nas smutna wiadomość,
że w wieku niespełna 94 lat do wieczności odeszła Pani Władysława Rączka. Jedna z najaktywniejszych
działaczek społecznych Witkowie. W latach 1981 - 2014 była Przewodniczącą KGW w Wilkowicach,
działała również w OSP pełniąc funkcję skarbnika oraz w Kółku Rolniczym.
Rodzinie oraz najbliższym złożono najszczersze wyrazy współczucia i wsparcia w tych trudnych
chwilach.
Rada Gminy minutą ciszy uczciła pamięć zmarłej Władysławy Rączki, Honorowego Obywatela Gminy
Wilkowice.
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2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.
Przewodniczący Rady przedstawił wniosek dotyczący zmiany w porządku obrad, który następnie
poddał pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zdjęcia z porządku obrad pkt 12 tj. przyjęcie protokołu pokontrolnego dotyczącego wydatkowania
środków na promocję Gminy Wilkowice za 2023 r.

W niki tasowania
Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W niki imienne:

Za (12)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
P. A. Caputa poinformował, że rozpoczęły się prace związane z opracowaniem programu
funkcjonalno - użytkowego przebudowy skrzyżowania w Bystrej - ul. Szczyrkowska, Fałata, Zdrojowa.
Firma rozpoczęła już pierwsze prace w terenie. Aby plan funkcjonalno-użytkowy przygotować firma
ma 6 miesięcy. Opracowanie planu umożliwi ewentualne staranie się o środki zewnętrzne. Czekamy
na efekty pracy.
P. A. Caputa podziękował za dotychczasową współpracę w kończącej się kadencji. Wójtowi,
pracownikom urzędu. Przewodniczącemu Rady i radnym. Dodał, że ta przedłużona kadencja, jeżeli
chodzi o działania powiatu, była dobra dla Gminy Wilkowice i całego okręgu czyli jeszcze Buczkowic
i Szczyrku. Dodał, że największą satysfakcją z tej kończącej się kadencji, jest fakt realizacji wszystkich
spraw związanych z poprawą bezpieczeństwa. Przypomniał, że z jego inicjatywy powstała komisja
bezp. ruchu drogowego. Komisja w kwietniu 2019 r. rozpoczęła pracę i naprawdę wiele tematów
udało się zrealizować na podstawie wniosków wypracowanych przez tę właśnie komisję, w tym
również na terenie naszej gminy.
Radny A. Caputa dodał, że będzie ubiegał się o mandat w kolejnej kadencji, tym razem, jako lider listy
Komitetu Wyborczego Rodzina, Prawo, Wspólnota, której szefem jest Pan Starosta Andrzej Płonka.
Zachęcił wszystkich do udziału w wyborach i jeszcze raz wszystkim podziękował za współpracę
w kończącej się kadencji.

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który stwierdził, że będzie jeszcze okazja do wzajemnych
podziękowań. W marcu planujemy sesję najprawdopodobniej 27 marca, a w kwietniu planujemy
jeszcze sesję podsumowującą. Zobaczymy na co kalendarz wyborczy nam pozwoli. Następnie
Przewodniczący Rady, na ręce Pana Radnego Adama Caputy, złożył serdeczne słowa podziękowania
za zaangażowanie w tematy, które dotyczą Gminy Wilkowice, jak i całego okręgu w którym działa.
Liczymy, że kolejna kadencja również będzie owocować takim dobrym porozumieniem na linii Gmina
Wilkowice, Powiat Bielski, jak również tutaj w naszych wewnętrznych relacjach. Przewodniczący
podziękował i życzył powodzenia, dalszej, owocnej pracy.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
M. Mrówka - zastępca wójta przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.
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ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

Prowadzone postępowania:
l) W dniu 08.02.2024 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na

"Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej, Gmina Wilkowice. " Termin otwarcia ofert ustalono na
dzień 11. 03. 2024 r.

2) W dniu 12.02.2024 r. wszczęto postępowanie na udzielenie zamówienia publicznego na: Pełnienie
funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Budowa pętli
autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska". Termin otwarcia ofert
ustalono na dzień 19.02.2024 r. Do postępowania złożono 3 oferty. Postępowanie unieważniono
w dniu 21.02. 2024 r. z uwagi iż cena oferty z najniższą ceną (43. 050, 00 zł) przekraczała kwotę
przeznaczoną na zamówienie (33. 285,95 zł).

3) W dniu 13. 02. 2024 r. otwarto oferty złożone do postępowania na zadanie "Budowa pętli
autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska". Do postępowania wpłynęło 5
ofert. Najtańsza oferta złożona została przez firmę Intersemce Sp. z o.o. wynosi 991.154,26 zł.
W związku z powyższym ustalono przeprowadzenie negocjacji cenowych z oferentami, które
odbędą się w dniu 01.03.2024 r., po których Zamawiający zaprosi wykonawców do złożenia ofert
dodatkowych.

4) W dniu 19.02.2024 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na: Pełnienie
funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Rozbudowa ul.
Kościelnej w Bystrej". Termin otwarcia ofert przesunięto na 8 marca 2024 r.

5) W dniu 22.02.2024 r. wszczęto drugie postępowanie na udzielenie zamówienia publicznego na:
Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Budowa pętli
autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska". Termin otwarcia ofert
przesunięto na 29 lutego 2024 r.

INWESTYCIE:
Postęp prac projektowych/budowlanych:
l. Projekt budowy chodnika przy ul. Żywieckiej - Zaopiniowano w ZDW linie rozgraniczające

inwestycje.
2. Opracowanie PFU dla budowy krajowej trasy rowerowej "Veto Biała" (odcinek RTR nr 17 wzdłuż

rzeki Białej). Opracowano koncepcję trasy rowerowej. Trwają uzgodnienia.
3. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap II i III - ul. Do Lasku i ul. Sportowa.

Opracowano wstępny projekt. Trwają prace geodezyjne.
4. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap IX - ul. Do Boru. Trwa

przygotowywanie procedury przetargowej.
5. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap V - ul. Spacerowa, Wypoczynkowa.

Trwa przygotowanie procedury przetargowej.
6. Przebudowa zabytkowego budynku przy ul. Wyzwolenia 56 w Wilkowicach - trwa

doprecyzowanie rozwiązań projektowych (opracowania branżowe).
7. Budowa łącznika ul. Fałata i ul. Klimczoka wraz z budową mostu na potoku Białka w Bystrej. -

Trwają odbiory robót budowlanych.
8. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia - odbędą się negocjacje z wykonawcami.
9. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej. Trwa postępowanie przetargowe.
10. Budowa zbiornika wyrównawczego wody pitnej w Bystrej. Otrzymano dofinansowanie

z Funduszu POLSKI ŁAD.
11. Remont skoczni narciarskich HS31 i HS19 - Inwestycja zakwalifikowana do dofinansowania. Trwa

ocena techniczna i ekonomiczna wniosków.

12. Remont pomieszczeń biblioteki w budynku OSP w Bystrej - zakończony
13. Przebudowa ul. Prostej w Wilkowicach - zakończona.
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PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Trwają przygotowania do wyłożenia do publicznej wiadomości projektu studium wraz z prognozą
oddziaływania na środowisko. W kolejnych dniach pojawi się stosowne obwieszczenie. Projekt
studium wyłożony będzie w dniach od 8 marca 2024 r. do 29 marca 2024 r. w godzinach 9:00 -13:30,
w siedzibie Urzędu Gminy w Wilkowicach oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wilkowice.
Uwag nie wniesiono.

6. Przyznane środki finansowe na realizację zadań publicznych w Gminie, w roku bieżącym
(konkursy ogłoszone przez Wójta Gminy) - zgłoszone wnioski, przyznane środki, wykonywane
zadania - informacja Wójta.
Szczegółową informację w w/w sprawie przedstawił zastępca Wójta M. Mrówka. Informacja stanowi
załqcznik nr 3 do protokołu.
Informacja ta dostępna jest na stronie internetowej, w BIP i na tablicy ogłoszeń.
Uwag nie wniesiono.

Z przedstawionej informacji wynika, że zapotrzebowanie jest duże, a środki na ich realizację
ograniczone, stwierdził Przewodniczący Rady M. Kwiatek.

7. Informacja o działaniach podjętych wobec organów Gminy Wilkowice przez podmioty
wykonujące zawodową działalność lobbingową - informacja Wójta.
Zastępca Wójta odczytał informację w powyżej sprawie, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym tj. od 31.01.2024 -
28.02. 2024:

l) 3 lutego - zebranie sprawozdawcze OSP Meszna
2) 6 lutego - Rada Sołecka w Bystrej
3) 9 lutego - Młodzieżowe Mistrzostwa Polski w Futsalu U-17 w Wilkowicach
4) 17 lutego - zebranie sprawozdawczo-wyborcze KGW Bystra
5) 17 lutego - zebranie sprawozdawcze OSP Wilkowice
6) 18 lutego - zebranie sprawozdawcze KGW Meszna
7) 23 lutego - Gala Jubileuszowa 25- lecia Powiatu Bielskiego, w której uczestniczyli

przedstawiciele naszej Rady

9. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja ani
zapytanie. Przypomniał, że wszystkie dotychczasowe interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na nie
są zamieszczone w BIP.

10. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
- komisja skarg, wniosków i petycji - przewodniczący Krzysztof Krajewski poinformował, że

komisja nie spotykała się w lutym w związku z tym nie wypracowała wniosków,

- komisja oświaty, kultury i spraw społecznych - przewodniczący Antoni Kufel poinformował,
że komisja w lutym miała dwa posiedzenia 15 i 21.
15-tego komisja zwiedzała nową część budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mesznej i Klub
Seniora na ul. Fałata. Nie sformułowaliśmy żadnych wniosków, aczkolwiek wnioski formułowali
seniorzy. Część tych wniosków zostało zrealizowanych. Członkowie komisji podczas tej komisji
wniosków nie wypracowali.
Na posiedzeniu 21 lutego komisja również nie sformułowała żadnych wniosków,
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- komisja sportu, turystyki, zdrowia i promocji gminy - w zastępstwie przewodniczącej
A. Macher głos zabrał zastępca D. Kanik, który poinformował, że komisja na posiedzeniu 20 lutego nie
sfomutowała wniosków,

- komisja budżetu, strategii i rozwoju gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta poinformowała, że
komisja na ostatnim posiedzeniu w lutym br. nie sformułowała wniosków,

- komisja rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda poinformowała, że komisja na posiedzeniu
14 lutego br. nie sformułowała wniosków,

- komisja infrastruktury i ochrony środowiska przewodnicząca Bożena Maślanka poinformowała, że
komisja na ostatnim posiedzeniu w lutym br. nie sformułowała wniosków,

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych
w ramach inicjatywy lokalnej,

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. Pytań nie zgłoszono.

Rekomendację do projektu w/w uchwały przedstawili przewodniczący komisji: oświaty, kultury
i spraw społecznych A. Kufel (rekomendacja jednogłośna), infrastruktury i ochrony środowiska
B. Maślanka (rekomendacja jednogłośna), sportu, turystyki zdrowia i promocji gminy - zastępca
przewodniczącego komisji D. Kanik (rekomendacja jednogłośna).

Głosowa no w s rawie:
określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w ramach
inicjatywy lokalnej,

W niki tasowania
Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W niki imienne:

Za (12)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

W/w uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXV/580/2024.

b) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Wilkowice spółkom wodnym, trybu
postępowania i sposobu jej rozliczenia,

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. Pytań nie zgłoszono.

Rekomendację do projektu w/w uchwały przedstawili przewodniczący komisji: infrastruktury
i ochrony środowiska B. Maślanka (rekomendacja jednogłośna), budżetu, strategii i rozwoju gminy
K. Seneta (rekomendacja jednogłośna).
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Głosowano w s rawie:

określenia zasad udzielania dotacji celowej
postępowania i sposobu jej rozliczenia,

budżetu Gminy Wilkowice spółkom wodnym, trybu

W niki łosowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W niki imienne:

Za(12)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

W/w uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXV/581/2024.

c) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.

Projekt w/w uchwały omówiła P. Skarbnik.
Zaplanowano następujące zmiany: zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 4.305. 835, 53 zł
oraz zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 4. 305. 835, 53 zł.
Następnie omówiła szczegółowo zakres proponowanych zmian. Jeśli chodzi o dochody bieżące, to
zwiększamy je o 3.796.891,51 zł. Na to składa się przede wszystkim zwiększenie subwencji
oświatowej oraz zwiększenie subwencji rozwojowej o kwotę 3.762.955 zł oraz dochody własne na
poziomie 33. 936, 51 zł. Wprowadzona zostaje również kwota z dotacji z Unii Europejskiej w wysokości
508. 944, 02 zł na program Cyberbezpieczny Urząd Gminy w Wilkowicach.

Jeśli chodzi o wydatki bieżące zostają zwiększone o 2.951.071,51 zł natomiast wydatki majątkowe
01.354. 764, 02 zł. W wydatkach majątkowych, wydatki majątkowe na inwestycje, zakupy
inwestycyjne zostają zwiększone o 1.054. 764, 02 zł. Zwiększamy również wydatki na udzielenie dotacji
o 300.000,00 zł, które są konsekwencją podjętej wcześniej uchwały, zgodnie z którą możemy udzielać
dotacji spółkom wodnym. Jest to dotacja przeznaczona na rozbudowę sieci wodociągowej
w Mesznej. Zaproponowane zmiany będą miały odzwierciedlenie w stosownych załącznikach tj.
załączniku o wydatkach majątkowych, w załączniku o zestawieniu dotacji planowanych do udzielenia
z budżetu Gminy oraz dochody i wydatki realizowane z Funduszu Przeciwdziałania COYID-19, tj.
kwota dochodów i wydatków na wypłatę dodatków gazowych.

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą:
Plan dochodów wyniesie 99. 062. 288, 05 zł
Plan wydatków wyniesie 102. 804. 981, 05 zł
Planowany deficyt budżetowy wyniesie 3.742.693,00 zł

Rekomendacje do projektu w/w uchwały przedstawiła przewodnicząca komisji budżetu, strategii
i rozwoju gminy K. Seneta (rekomendacja jednogłośna).

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.,

W niki losowania
Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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W nikł imienne:

Za(12)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXV/582/2024.

d) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik, która poinformowała, że konsekwencją
wprowadzenia zmian do budżetu jest wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej do
której przeniesione są kwoty dochodów i wydatków tj. te same zwiększenia, które były w uchwale
budżetowej oraz to, co zostało wprowadzone zarządzeniami Wójta. Ponadto w wykazie
przedsięwzięć i programów realizowanych ze środków Unii Europejskiej wprowadzone zostało
zadanie - CvberbezDiecznv Urząd Gminy w Wilkowicach, na który Gmina otrzymała dofinansowanie.

W roku bieżącym na to zadanie zaplanowano środki w wysokości 794. 764, 02 zł natomiast w roku
2025 - 339.296,00 zł.

Rekomendacje do projektu w/w uchwały przedstawiła przewodnicząca'komisji budżetu, strategii
i rozwoju gminy K. Seneta (rekomendacja jednogłośna).

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036.

W niki losowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W niki imienne:

Za (12)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXV/583/2024.

12. Przyjęcie protokołu pokontrolnego dotyczącego wydatkowania środków na promocję Gminy
Wilkowice za 2023 r. (punkt zdjęto z porządku obrad)

13. Przyjęcie protokołu z sesji LXIV z 31 stycznia 2024 r.
Protokół został przekazany radnym. Uwag nie wniesiono.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji D(IV z 31 stycznia 2024 r.

W niki łosowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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W niki imienne:

Za(11)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek
Wstrzymuję się (l)
Marcin Stawinoga
NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

14. Wolne wnioski, komunikaty.
Przewodniczący przedstawił korespondencję, która wpłynęła do rady gminy

- informacja na temat jednorazowego dodatku uzupełniającego dla nauczycieli za rok 2023.
Do 20 stycznia każdego roku, jednostki samorządu terytorialnego przeprowadzają analizę
poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli
w odniesieniu do wysokości ustawowych średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury
zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W przypadku
nieosiągnięcia, w roku podlegającym analizie, wysokości pożądanych średnich wynagrodzeń
obejmujących składniki wymienione w art. 30 ust. l Karty Nauczyciela, organ prowadzący szkołę,
będący jednostką samorządu terytorialnego, ustala kwotę różnicy między wydatkami poniesionymi
na wynagrodzenia nauczycieli w danym roku, tych składnikach, a iloczynem średniorocznej liczby
etatów nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego oraz średnich wynagrodzeń
nauczycieli, o których mowa w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela ustalonych w danym roku.
Kwota różnicy, jaką ustalono, jest dzielona następnie między nauczycieli zatrudnionych
i pobierających wynagrodzenie w roku, dla którego ustalono kwotę różnicy w szkołach
samorządowych i wypłacanych w terminie do 31 stycznia roku następnego w formie jednorazowego
dodatku uzupełniającego. Dodatek ten ustalany jest proporcjonalnie do okresu zatrudnienia oraz
osobistej stawki wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, tak by zapewnić osiągnięcie ustawowych
średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w danej jednostce
samorządu terytorialnego w roku, dla którego wyliczono kwotę różnicy. W 2023 roku wysokość
średniego wynagrodzenia wypłacanego nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach
podstawowych w Gminie Wilkowice na poszczególnych stopniach awansu zawodowego była wyższa
od średniego wymaganego przepisami wynagrodzenia nauczycieli w roku 2023. Gmina Wilkowice
wypłaciła w okresie od stycznia do grudnia 2023 roku wynagrodzenie nauczycielom zatrudnionym
w placówkach oświatowych Gminy Wilkowice w wysokości wyższej o kwotę 725. 335, 36 zł niż
wymagane ustawowo do osiągnięcia w roku 2023 wynagrodzenia na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego. W związku z powyższym średnie miesięczne wynagrodzenie nauczycieli na
wszystkich stopniach awansu zawodowego zostało wypłacone w wysokości wyższej od średniego
wynagrodzenia obowiązującego na rok 2023. W/w analiza potwierdza, że Gmina Wilkowice nie
wypłaciła nauczycielom dodatku uzupełniającego za rok 2023, ponieważ wypłacone średnie
miesięczne wynagrodzenia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego byty
wyższe od wymaganego do osiągnięcia wynagrodzenia w roku 2023.

- zawiadomienie ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach o wszczęciu
postępowania nadzorczego w przypadku dwóch uchwał podjętych na sesji 31 stycznia br.
dotyczących nadania nazw ulicom w Gminie Wilkowice. W toku badania legalności uchwały organ
nadzoru stwierdził, że zostały podjęte z istotnym naruszeniem prawa,

- Przewodniczący Rady nawiązał do poprzedniej sesji na której informował o piśmie, które
wpłynęło do Wójta Gminy Wilkowice, jak również do Rady Gminy od nauczycieli, uczniów i rodziców
uczniów Szkoły Podstawowej Nr l w Bystrej a dotyczące przygotowania, opracowania, przyjęcia do
wykonania prac modernizacyjno-remontowych w szkole, polegających na zaprojektowaniu
i wykonaniu gruntownego remontu szatni wraz z szatniami dla dziewczyn i chłopców,
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przygotowujących się do zajęć wychowania fizycznego oraz adaptacji pomieszczeń pryszniców na
bibliotekę szkolną. To pismo było kierowane do Wójta i do Rady. Jest odpowiedź ze strony Pana
Wójta, którą Przewodniczący Rady odczytał. Następnie zwrócił się z prośbą do Rady, aby
wypowiedziała się czy ewentualnie podpisujemy się pod tym stanowiskiem Wójta w sprawie.
Pismo w pewien sposób kompleksowo przedstawia temat, łącznie z wyliczeniem również tych zadań,
które mimo wszystkich trudności, jakie się pojawiały: finansowych czy organizacyjnych, w pewien
sposób zawsze byty realizowane. Jeżeli bierzemy pod uwagę wszystkie nasze placówki oświatowe, to
wiemy, że w każdej jest realizacja jakichś zadań, więc te kwoty zawsze tutaj są większe. W związku
z powyższym Przewodniczący zaproponował, aby Rada, przegłosowała wniosek, którego treść
przytoczył, a następnie poddał pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

Rada Gminy Wilkowice przychyla się do stanowiska Wójta Gminy Wilkowice zawartego w piśmie
z dnia 27 lutego 2024 r. Nr D. 406. 2.2024 będącego odpowiedzią na pismo z 25 stycznia 2024 r. (data
wpływu do urzędu 29 stycznia 2024 r. ) uczniów, rady rodziców, nauczycieli i pracowników Szkoły
Podstawowej nr l im. Synów Pułku w Bystrej a dotyczącym remontu szatni oraz biblioteki.

W niki tasowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W niki imienne:

Za (12)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (3)
Adam Bysko, Robert Kudzia, Alina Macher

- Przewodniczący przedstawił informację na temat sukcesów sportowych, które miały miejsce
w ostatnim czasie na terenie naszej gminy, zwłaszcza na obiektach Gminnego Ośrodka Sportu
i Rekreacji:

. Młodzieżowe Mistrzostwa Polski w Futsalu, gdzie Klub GLKS Wilkowice w kategorii U17
zdobył Wicemistrzostwo Polski. To ogromny sukces więc należy się tym cieszyć, pochwalić
i pogratulować przede wszystkim zawodnikom, trenerom, szkoleniowcom, wszystkim
osobom związanym z klubem,

. sukcesy na Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży odnosili zawodnicy Klubu LKS Klimczok
Bystra. Widzimy, że ten sport w pewnym zakresie bardzo dobrze funkcjonuje i rozwija się na
terenie naszej gminy,

- Przewodniczący Rady przypomniał również o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych
na dwa miesiące przed zakończeniem kadencji. Przypada to na dzień 29 lutego br.

Zastępca Wójta P. Maciej Mrówka zachęcił do udziału i przypomniał, że:
- 2 marca w sobotę o godz. 10.00 odbędzie się huczne otwarcie Filii Biblioteki w Bystrej,
- 7 marca, zaplanowano o godz. 17. 30 Galę Sportu, która odbędzie się w GOK Promyk

w Bystrej. Gala Sportu połączona będzie z Dniem Kobiet,
- 20 marca na hali GOSiR w Wilkowicach o godz. 16. 00 odbędzie się Powiatowa Gala Sportu

Powiatu Bielskiego. To jest ta gala, podczas której starosta odznacza sportowców z całego powiatu,
więc ma to zasięg szeroki, nie tylko gminny. Na naszej stronie facebookowej jest możliwość
głosowania na Ambasadora Sportu w Gminie Wilkowice. To jest taka nowość w tym roku. Jest to
związane z naszą Galą Sportu. Na stronę facebookowej, jest zakładka Ambasador Sportu w Gminie
Wilkowice. Po kliknięciu w link przechodzimy do ankiety, gdzie można oddać głos. Jest jedno
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wydarzenie, którym są Mistrzostwa Polski Juniorów Młodszych w Wilkowicach, organizowane przez
UKS Alfa. Druga opcja do głosowania to jest Drużyna GLKS Wilkowice U19 w Centralnej Lidze Futsatu.
l trzecia opcja głosowania to jest Szkota Podstawowa Nr 2 im. Juliana Fałata w Bystrej/Gimnazjum, na
które też można oddać gtos.
O wynikach poinformujemy w dniu gali.

Na zakończenie Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień 27 marca
a w kwietniu wstępnie proponuje, aby sesja odbyła się 17 kwietnia.

15. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam LXV sesję Rady Gminy Wilkowice".

Przewodniczący
<cty^ <^'<^/ct^^1
yGminyWilkowice

Przygotował(a): Małgorzata Lempart

^ ^ł-
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załqcznik do protokołu z 28 lutego 2024 r.

Do w/w protokołu zafqczone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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